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Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 
i Rynku Pracy  

 
Nr  08/2008  w dniu 20 czerwca 2008r. 

 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15:00 zakończono o godz. 17:10 

 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Irena Wojewódzka - Kucz 
- Przewodnicząca Komisji 

 
Obecna 

 2. 
  

Tomasz Bociański     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

 
Obecny 

 3. 
  

Sławomir Maciaszek    
          - Sekretarz Komisji Obecny 

4. 
 Michał Piechocki  Nieobecny 

5. Krzysztof Migasiewicz  Nieobecny 

6. Tomasz Kranc Obecny 

7. Wojciech Ćwik Obecny 

8. Marceli Marzyński Nieobecny 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Michał Piechocki  
2. Krzysztof Migasiewicz 
3. Marceli Marzyński  
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Beata Korpowska /Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy – Wągrowiec/; 
2. Monika Cytlak  /SP - pracownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju/; 
3. Stanisław Przybylski  /Główny Księgowy ZOZ Wągrowiec/; 
4. Karolina Krenc  /SP - Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu/; 
5. Danuta Królczyk  /Skarbnik Powiatu/; 
6. Jarosław Berendt  /Dyrektor ZSP nr1 Wągrowiec/; 
7. Klessa Małgorzata /SP - Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa  

i Leśnictwa/. 
 

1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
1. Analiza materiałów na sesję. 

 
2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

Nie odnotowano.  
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3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI  
 

1) Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum, przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
Komisji. 

 
Posiedzenie komisji rozpoczęło się o godz. 15.00. Obrady prowadziła przewodnicząca Komisji 
Irena Wojewódzka-Kucz, a protokołował sekretarz Komisji - Sławomir Maciaszek Podczas 
posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, 
oraz 7 gości zaproszonych na Komisję /lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/.  
Po powitaniu zgromadzonych, stwierdzeniu quorum, Przewodnicząca obrad poddała pod 
głosowanie przyjęcie treści protokołu z poprzedniego posiedzenia  Komisji - radni je zaakceptowali 
jednogłośnie. Następnie oddała głos gościom w celu realizacji tematyki posiedzenia  
 
 

2) Analiza materiałów na sesję 
 

a)Uchwała w sprawie zmiany uchwały XXXV/181/2005 RPW z dnia 28 września 2005 r. w sprawie 
ustalenia wysokości opłaty za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej nr1 w Wągrowcu.  
Temat omówiła: Karolina Krenc (SP Kierownik Wydzia łu OKiS) 
 
Kierowniczka przedstawiła treść uchwały i wyjaśniła konieczność podniesienia wysokości 
opłaty za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej nr 1 w Wągrowcu. Od 1 września 
obowiązywałaby opłata w wysokości 96,00zł. Wzrost tłumaczony jest podwyżkami cen gazu, 
energii elektrycznej oraz  wody. W związku z tym, że w budynku są ulokowane 3 placówki 
SOSW, WPOW  oraz BSz, podwyżka  znacznie jest odczuwalna i należy reagować na to 
poprzez zmiany w budżecie. Gwałtowne podwyżki mediów nie były łatwe do przewidzenia w 
zeszłym roku.  
Opinia komisji – pozytywna.  

 
b)Uchwała w sprawie nadania imienia Stanisława Mikołajczyka szkołom wchodzącym w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr1 w Wągrowcu.  
Temat omówił: Jarosław Berendt (Dyrektor ZSP nr 1 Wągrowiec) 
 
Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu od lat 90-tych nie ma patrona. Były 
różne propozycje, jednak według dyrektora J.Berendta najlepszym kandydatem do tego 
tytułu został  Stanisław Mikołajczyk, którego wybrała społeczność szkolna.  
Opinia komisji – pozytywna.  
O godzinie 15.25 obrady opuszcza dyrektor J.Berendt.  

 
c)Uchwała w sprawie przekazania Gminie Damasławek szkół ponadgimnazjalnych wchodzących 

w skład Zespołu Szkół Powszechnych im. Pierwszych Piastów w Damasławku.  
Temat omówiła: Karolina Krenc (SP Kierownik Wydziału OKiS) 
 
Z inicjatywą przejęcia szkół ponadgimnazjalnych wchodzących w skład Zespołu Szkół 
Powszechnych w Damasławku, wystąpił wójt gminy A.Szewczykowski.  Przekazanie szkół 
nie wpłynie na proces edukacyjny – zapewniała Kierowniczka  Wydziału OKiS.  
Za przekazaniem przemawia obniżająca się z roku na rok liczba chętnych powyższych 
szkół. Postępująca sytuacja może spowodować w niedalekiej przyszłości zamknięcie szkoły.  
Z innej strony przekazanie  spowoduje jednak obniżenie dofinansowania zadań 
oświatowych wpływających do budżetu powiatu.    
Opinia komisji – pozytywna.  

 
d)Uchwała w sprawie  zmiany uchwały nr XIV/82/2007 RPW z dnia 28.XI.2007r. w sprawie 

przyjęcia Regulaminu przyznawania nauczycielom szkó ł i placówek oświatowych 
prowadzonych przez Powiat Wągrowiecki dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw  na rok 2008.     
Temat omówiła: Karolina Krenc (SP Kierownik Wydzia łu OKiS) 
 
Propozycja uchwały dotyczy przede wszystkim dodatków za trudne  warunki pracy dla 
nauczycieli MOW Antoniewo. Specyfika ośrodka wymaga większych umiejętności od kadry 
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wychowawczej. Dyrekcja boryka się z brakiem nowej kadry chcącej pracować w tej 
placówce za oferowane tam wynagrodzenie podstawowe. Podniesienie wysokości dodatku 
daje szanse na pozyskanie stabilnej i wykwalifikowanej kadry pedagogicznej. Projekt 
zmiany regulaminu został uzgodniony z właściwymi organizacjami związkowymi. Projekt 
ponadto został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty Rady Powiatu 
Wągrowieckiego.  
Opinia komisji – pozytywna.  

 
 

e)Przyjęcie informacji o zadaniach edukacyjnych powiatu dla szkół i placówek oświatowych na 
rok szkolny 2008/2009.  
Temat omówiła: Karolina Krenc (SP Kierownik Wydzia łu OKiS) 

  
K.Krenc omówiła  informację o planowanych na przyszły rok szkolny zadaniach 
edukacyjnych poszczególnych jednostek oświatowych, którą radni otrzymali w materiałach 
sesyjnych.  Według danych szkół do publicznych szkół ponadgimnazjalnych chce 
uczęszczać do pierwszych klas  chce 869 uczniów gimnazjów (I LO Wągrowiec – 197 osób, 
ZSP nr1 Wągrowiec  - 358 osób, ZSP nr 2 Wągrowiec – 172 uczniów, ZSP Gołańcz – 101 
oraz ZSP Damsławek – 41 osób). Największym zainteresowaniem cieszą się licea  
i technika, do których wpłynęło odpowiednio 31,11% i 31,64% zgłoszeń. Niewiele mniej 
chce uczęszczać  do szkół zawodowych 30,95% zgłoszeń. Najmniej chętnych jest do liceów 
profilowanych – 5,42% wszystkich zgłoszeń.  
Radni – członkowie Komisji Zdrowia  nie zgłaszali uwag do przedstawionego materiału.  
K.Krenc wychodzi o godzinie  15.40.  
 

f)Przyjęcie informacji o sposobie, trybie i okresie realizacji zalece ń pokontrolnych zawartych 
 w protokole  z dnia  29 kweitania 2008r. z pracy komisji ds. dokonania kontroli w ZOZ  
w Wągrowcu.  

  Temat omówił: Stanisław Przybylski (Główny Księgowy ZOZ Wągrowiec) 
 
S.Przybylski omówił materiał zebrany w informacji przedłożonej radnym. Przedstawiał 
zapisane po kolei odpowiedzi na zalecenia pokontrolne związane z: wykonaniem kontraktu, 
terminowym uiszczaniem składek ZUZ i US, zatrudnianiem nowych pracowników, realizacja 
zakupów zgodnie z prawem zamówień publicznych i przyjęciem procedury próbnego   
uruchamiania zapasowego generatora prądu. Przewodnicząca Komisji potwierdziła 
ważność przestrzegania prawa zamówień publicznych w zakupach, co zostało zapisane  
w materiale informacyjnym ZOZ.      
Członkowie Komisji nie wnieśli zastrzeżeń do przedłożonej informacji. 

 
 
g) Uchwała w sprawie  zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2007 ZOZ w 

Wągrowcu.  
  Temat omówił: Stanisław Przybylski (Główny Księgowy ZOZ Wągrowiec) 

 
Główny Księgowy ZOZ w Wągrowcu przedstawił projekt uchwały i zauważył  
w podsumowaniu, że 2007 rok zamknął się niewielkim zyskiem, który ma zostać 
przeznaczony na pokrycie  strat finansowych ZOZ-u z poprzednich lat. Do projektu uchwały 
załączona została uchwała Społecznej Rady ZOZ udzielająca pozytywnej opinii z wykonania 
budżetu wągrowieckiego szpitala za ubiegły rok.  
Irena Wojewódzka – Kucz zwróciła uwagę na pozytywną opinię Rady Społecznej szpitala, 
która jest zadowolona z dobrej kondycji naszej lecznicy.   Przewodnicząca Komisja 
powiedziała także, że to iż sytuacja się poprawia potwierdziło wystąpienie, na poprzedniej 
sesji RP, biegłego rewidenta, który przedstawił przebieg realizacji ubiegłorocznego budżetu  
i ocenił sytuację naszego szpitala jako poprawną – lepszą od lat ubiegłych.  
Opinia komisji – pozytywna.  
 

 
Stanisław Przybylski opuścił obrady o godzinie 16.00. 
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g) Sprawozdanie o realizacji powiatowego planu gospodarki odpadami.  
  Temat omówiła: Małgorzata Klessa (Kierownik Wydzia łu OŚRiL SP) 

 
Małgorzata Klessa zaprezentowała  główne zarysy planu. Plan ten opiera się  
na aktualizacji poprzedniej – zeszłorocznej jego wersji. Uzupełniono jego zapisy  
o dane z wojewódzkiej bazy danych oraz dane pochodzące z gmin wchodzących w skład 
naszego powiatu.   
Członkowie nie zgłaszali uwag do przedłożonego sprawozdania.  
 

M.Klessa opuściła obrady o godzinie 16.10. 
 

  h) Uchwała w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu na Rzecz Zatrudnienia  na lata 2008-
2013.  

  Temat omówiła: Beata Korpowska  (Dyrektor PUP Wągrowiec) 
 
Zapisy i treść dokumentu przedstawiła zgromadzonym Dyrektorka Urzędu. Cele i zadania  
zawarte w nim korespondują z ustawą o samorządzie powiatowym oraz z ustawą o promocji 
zatrudnienia i instytucjach rynku pracy. Zakres obowiązywania dokumentu zawiera się na 
lata  2008-2013. Ma to związek z ważnością obowiązujących dokumentów krajowych. 
Dokument opiera się na założeniu misji opartej na 5 priorytetach. Te z kolei zostały opisane 
w formie działań i zadań realizacyjnych. Program został tak skonstruowany, aby można 
wykorzystywać go do ubiegania się o dofinansowanie działań prozatrudnieniowych  
z różnych źródeł. Priorytety wskazują też wiele cennych informacji o lokalnym rynku pracy.  
B.Korpowska podczas swej wypowiedzi wskazywała też na trudności w aktywacji 
bezrobotnych oraz o nadchodzącej nowelizacji ustawy o promocji zatrudnienia i instytucjach 
rynku pracy.  
Komisja zaopiniowała projekt PPRZ na lata 2008 – 2013 pozytywnie.  
Jednocześnie zgodnie przyjęła stanowisko, aby powrócić ponownie do tematu bezrobocia  
w  najbliższym możliwym  terminie.    
    

O 16.25 obrady opuszcza Beata Korpowska oraz Przewodnicząca Komisji Irena Wojewódzka – 
Kucz. Dalszą cześć obrad poprowadził w zastępstwie i protokołował radny Sławomir Maciaszek. 
S.Maciaszek przewodniczenie obradom podjął na prośbę Wiceprzewodniczącego Komisji - 
Tomasza Bociańskiego.  
 

  i) Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia WPI Powiatu Wągrowieckiego na 
lata 2004-2009.  

  Temat omówiła: Monika Cytlak   (pracownik Wydzia łu EiR SP) 
 
Jedyna zmiana w zapisach WPI dotyczyła wprowadzenia kwoty dotacji otrzymanej  
z Ministerstwa  Kultury i Dziedzictwa Narodowego na  renowację zabytkowego budynku 
ZSP nr 2 w Wągrowcu  (wymiana dachu)  oraz zmiany  lat  realizacji tego zadania.    
W.Ćwik zapytał o zakres robót dachu na tym budynku.  
Wicestarosta poinformował zgromadzonych, że remont będzie obejmował całkowitą 
wymianę drewna nośnego, pokrycia dachowego oraz rynien.  
Członkowie nie zgłaszali uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

 
    j) Informacja  o stanie przygotowań wniosków  na projekty pozyskania  środków UE.  
    Temat omówiła: Monika Cytlak   (pracownik Wydzia łu EiR SP) 

 
M.Cytlak omówiła zagadnienia w przygotowanym materiale sesyjnym. Sławomir Maciaszek 
uzupełnił informacje o aktualne dane dotyczące realizacji projektów  PUP Wągrowiec.  
Członkowie nie zgłaszali uwag do przedłożonej informacji.  

 
    k) Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XV/93/2007 RPW z dnia  21 grudnia 2007r. w sprawie 

uchwalenia budżetu PW na 2008 rok    
    Temat omówiła: Danuta Królczyk    (Skarbnik Powiatu) 

 
Skarbniczka Powiatu przedłożyła zgromadzonym treść uchwały z uzasadnieniem  
oraz autopoprawką. Najważniejsze zmiany w budżecie dotyczyły: dotacji dla Powiatowej 
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Komendy Straży Pożarnej (odprawa pośmiertna), dotacja z MKiDN na remont  dachu na 
zabytkowym budynku ZSP nr 2 w Wągrowcu, dotacja na współpracę międzynarodową 
młodzieży, dokonania remontów w I LO w Wągrowcu, wyników konkursu dla organizacji 
pozarządowych  oraz przesunięć wewnątrz planów finansowych jednostek.       
Członkowie nie zgłaszali uwag do przedłożonej informacji.  

 
 

3) Zakończenie posiedzenia Komisji.     
 
Przed zakończeniem posiedzenia  S.Maciaszek odczytał pismo z Narodowego Funduszu Zdrowia 
na temat wyjaśnienia rozbieżności w danych dotyczących oczekiwania  mieszkańców powiatu na  
poradę lekarską specjalistyczną (załącznik nr 2). 
 
Przewodniczący obrad  zakończył posiedzenie o  godzinie 17.10.  
 
4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI 
4.1 Zapytania 
Zapytania odnotowano w Sprawozdaniu z przebiegu dyskusji.  
 
4.2 Opinie 
Nie odnotowano  
 
4.3 Stanowiska 
Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy przyjęła stanowisko, aby powrócić 
ponownie do tematu bezrobocia w najbliższym możliwym terminie.    

    
 
4.4  Wnioski 
Nie odnotowano  
 

 

 
             Protokołował:                               Przewodnicząca obrad  

 

__________________________    ____________________________ 

       /Sławomir Maciaszek/                                                                    / Irena Wojewódzka-Kucz/  

 

 


